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Hei, 
jeg ønsker å komme med et innspill til Planen for idrett og fysisk aktivitet. 

KasS?.S\OllS,H 

Vi planlegger i samarbeid med Finnmark friluftsråd, som Gamvik kommune er medlem av, oppsetting av en 
dagsturhytte. Lokasjon av hytta er ikke helt bestemt, men kartlegging av område er i gang. Det er ønskelig 
å sette den opp i Ytre Staurvika. Området må utredes i forhold til for eksempel kalvingsområder for rein og 
evt annet. Den må også plasseres på fast grunn. 

Kommunens egenandel for prosjektet er kr 40 000,-, og målet er oppføring av hytta i 2021. 

Det vil nok bli opprettet en "perletur" til hytta. Hytta er åpen og kan benyttes av alle. 

I 2020 hadde vi 25 perleturer i Gamvik kommune, på stedene Mehamn, Gamvik, Skjånes, Nervei og 
Langfjordnes. Dette er et godt brukt tilbud både for egne innbyggere og turister. Og både unge og eldre 
går på perleturer. 
På vinteren har vi "vinterperle", med turer til fots eller på ski til ulike turmål. 

Ellers vil jeg også nevne at alle våre 3 skoler og barnehagene er med i dette prosjektet. Og de får tips og 
veiledning til aktiviteter, og har også fått utstyr slik at de enklere kan ha undervisning og lek ute i friluft. 

Det er bare å ta kontakt om dere trenger mer informasjon Q 

Mvh 
Gunn Mari Kverndal Kristiansen, 
Politisk representant i Finnmark Friluftsråd 
Tel: 95 14 5197 
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